

# 簡介 Introduction

發展局和建造業議會再度攜手舉辦「建造業安全周2022」,旨在進一步提高業界各階層的安全意識及推動對工地安全的承擔。當中「工地參觀」由香港建造商會協辦,希望能與建造業從業員分享與推廣優良的工地運作模式及創新安全訓練。

「工地參觀」已安排12個參觀團,費用全免,出席者將會獲得「建造業安全周2022 - 工地參觀」電子證書一張。

- 註: (1) 參加者必須攜帶有效平安咭、安全帽及安全鞋。
  - (2)參加者只可以選擇上午或下午的其中三個參觀團,並只會參 與一個參觀團。
  - (3)參加者須符合「疫苗通行證」要求。

#### 上午參觀團 Morning Site Visit (\*9:30-11:30)

- A1 青山公路 (管青路至海榮路) 擴闊工程
  Widening of Castle Peak Road between Kwun Tsing Road and Hoi Wing Road
- A2 東涌新市鎮擴展 填海及前期工程
  Tung Chung New Town Extension Reclamation and Advance Works
- A3 中九龍幹線 啟德東 Central Kowloon Route - Kai Tak East
- A4 天榮站物業發展地盤 Proposed Residential Development at LRT Tin Wing Stop, Lot No. TSWTL23 Tin Shui Wai, N.T.
- A5 晏頓街建築地盤 Main Contract Works for Office Development at 54 Queen's Road East, 2-12 Anton Street, 1-11 Landale Street, Hong Kong
- A6 由摩星嶺電力站至西營盤電力站之 132 千伏地底電纜改善工程 132kV Cable Circuit Improvement from Davis S/S to Sai Ying Pun Z/S Section from Davis S/S Joint Bay at Belcher's Street

The Development Bureau and the Construction Industry Council co-organise the "Construction Safety Week 2022" to sustain the momentum to promote awareness and commitment to construction site safety at all levels of the industry. The site visit, being part of the "Construction Safety Week 2022", will be organised in collaboration with the Hong Kong Construction Association, aiming to show and promote good site safety practices and innovative safety training to industry practitioners.

12 site visit programmes are now open for enrollment free of charge. An e-certificate of attendance will be issued to the participants.

- Note 1: Participants are required to have a valid Green Card and use their own safety helmets and safety boots.
  - 2: Participants are only allowed to choose three programmes either in the morning or afternoon, and will only join one programme.
  - 3: Participants are required to be compliant with the "Vaccine Pass" requirements.

#### 下午參觀團 Afternoon Site Visit (\*14:30-16:30)

- B1 設計及建造北大嶼山醫院管理局支援服務中心
  Design and Construction of Hospital Authority Supporting Services Centre in North Lantau
- B2 設計、建造及運作將軍澳海水化淡廠第一階段工程 Design, Build and Operate First Stage of Tseung Kwan O Desalination Plant
- B3 沙頭角污水處理廠第一期擴建工程及塘肚鄉村污水收集系統 Expansion of Sha Tau Kok Sewage Treatment Works Phase I and Village Sewerage in Tong To
- B4 黃竹坑警校道香港大學學生宿舍總承包合約工程 Student Residence at Police School, Wong Chuk Hang, Hong Kong for The University of Hong Kong Main Contract Works
- B5 在三跑道系統工地的"我們承諾"安全訓練中心 "Safety Learning Commons - VCommit Safety Training Centre" on the Three-Runway System Works Site
- B6 香港建造學院安全體驗訓練中心\*\* HKIC Safety Experiences Training Centre (SETC)\*\*
- \* 主辦機構將以電郵通知成功申請者所參與之工地參觀的集合時間及地點。
- \*\* 參觀香港建造學院安全體驗訓練中心會分為兩個時段:下午二時正至四時正及下午四時正至六時正。成功申請者會被隨機分派至其中一個時段,並會以電郵通知所派獲之時段。
- \* Successful applicants will be informed by email regarding the gathering time and location for each site visit.
- \*\* The visit to HKIC Safety Experiences Training Centre (SETC) has two sessions: 14:00 to 16:00 and 16:00 pm to 18:00. Successful applicants will be allocated to one of the sessions randomly and will be informed by email regarding the allocated session.

## 報名 Registration

請於**2022年8月17日**或之前於網址<u>www.safetyweek.hk</u>報名。由於名額有限,為了讓更多不同公司/機構參與,原則上會以先到先得方法接受報名,唯主辦機構保留最終決定權。主辦機構將會以電郵確認成功登記的報名者。

Please register via our website at <a href="www.safetyweek.hk">www.safetyweek.hk</a> on or before 17 August 2022. Due to limited capacity and allow different companies/organisations to participate, registration will be processed on a "first-come-first-served" basis in principle. Final arrangement is at the organiser's discretion. Confirmation email will be sent to the successful registrants in due course.

### 查詢 Enquiries

請致電駱先生(3509 7353) / 葉先生(3509 8383)或電郵至safetyweek11@devb.gov.hk Please contact Mr LOK at 3509 7353 or Mr YIP at 3509 8383 or email to safetyweek11@devb.gov.hk













